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Přítomni: viz listina přítomných 
 
Program schůze: 
1. Schválení programu 
2. Volba členů výkonného výboru, kontrolní komise a stravovací komise SRPŠ Kbely 
3. Odsouhlasení osoby oprávněné podat návrh na zápis změn do spolkového rejstříku 
4. Zpráva stravovací komise 
5. Přehled o výši fondu a úspěšnosti výběru příspěvků 
6. Návrhy na činnost a projekty Spolku v roce 2023 
7. Diskuze 
8. Závěr 

 
 
  Zahájení 

 

Schůzi předsedala Vladimíra Kolaříková. V souladu se stanovami a pozvánkou byla vzhledem  
k nedostatečnému počtu přítomných svolána náhradní členská schůze v 18:45. Přítomno 17 členů.  

1. Schválení programu 
 

 Předsedající seznámila přítomné s programem schůze, program byl schválen.  
 Schvalování: pro 17 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 

2. Volba členů výkonného výboru, kontrolní komise a stravovací komise SRPŠ Kbely 
 

Vladimíra Kolaříková poděkovala stávajícím členům výkonného výboru a kontrolní komise za 
dosavadní činnost. Dále představila kandidáty pro volbu do výkonného výboru a předala jim slovo. 
Proběhla volba pomocí hlasovacích lístků. Bylo vybráno 17 hlasovacích lístků s celkovým počtem 
51 hlasů, každý člen měl maximálně 3 hlasy.  
Hlasy byly rozděleny takto: Radomír Švec – 16 hlasů, Radka Jínová – 13 hlasů, Vladimíra 
Kolaříková – 12 hlasů, Jaroslava Štefková – 10 hlasů. Do výkonného výboru byli zvoleni kandidáti 
s nejvyšším počtem hlasů, tedy Radomír Švec, Radka Jínová a Vladimíra Kolaříková.  
Zvolení členové výkonného výboru v následné schůzce ustanovili Vladimíru Kolaříkovou za 
předsedkyni. 
Členství a funkce stávajících členů výkonného výboru zaniká ke dni 31. 12. 2022. 
Členství nových členů výkonného výboru a jejich funkce vzniká ke dni 1.  1. 2023. 
 
Dále se představili kandidáti do kontrolní komise. Tím, že kandidovali přesně tři, byli automaticky 
zvoleni všichni tři, a to všemi hlasy přítomných členů. Členy kontrolní komise jsou: Zuzana 
Trojanová, Jiřina Gregorová a Martina Bláhová.  
Zvolené členky ustanovili Zuzanu Trojanovou za předsedkyni. 
Členství stávajících členů kontrolní komise a jejich funkce zaniká ke dni 31.12. 2022. 
Členství nových členů kontrolní komise a jejich funkce vzniká ke dni 1. 1. 2023. 
 
Rovněž se představili kandidáti do stravovací komise. Tím, že kandidovali přesně tři, byli 
automaticky zvoleni všichni tři, a to všemi hlasy přítomných členů. Členy stravovací komise jsou: 
Tomáš Haniak, Pavla Wagnerová Málková a Jana Bezemková. Stravovací komisi stanovy Spolku 
neupravují. Členové stravovací komise zahajují svoji činnost neodkladně. 
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3. Odsouhlasení osoby oprávněné podat návrh na zápis změn do spolkového rejstříku 
 

Nově zvoleným výkonným výborem bylo odsouhlaseno, že zápis nových údajů do rejstříku  
a sbírky listin zajistí paní Radka Jínová.  
 

4. Zpráva stravovací komise 
 

Tomáš Haniak přednesl zprávu stravovací komise. Kontrola čistoty a vydávání pokrmů byla 
v obou školních jídelnách provedena 15. 11. 2022. Vše bylo shledáno v pořádku, nicméně ze 
schůzky vzešla doporučení, která jsou zahrnuta v kompletní zprávě stravovací komise zveřejněné 
na webu SRPŠ. Rodiče mají své podněty k jídelně i nadále posílat na e-mail Spolku. 

 
5. Přehled o výši fondu a úspěšnosti výběru příspěvků 
 

V. Kolaříková referovala o přehledu fondu a výběru příspěvků. I po připomenutí třídním 
důvěrníkům je úspěšnost cca 50%, aktuálně je vybráno přibližně 160.000 Kč. Třídní důvěrníci 
budou vyzváni k připomenutí zaslání příspěvků. 
 

Byl představen přehled čerpání financí podle aktuálních projektů. Finanční prostředky nebyly 
potřeba na projekty Rodičovské kavárny, Děti dětem a Jeden svět, čímž se z odsouhlasených 
projektů do konce roku nedočerpá 35.500 Kč plus stávající rezerva, která činí 24.000 Kč.  

 
6. Návrhy na činnost a projekty Spolku v roce 2022 a 2023 
 

Proběhlo setkání se širším vedením školy. Na škole vznikly pracovní týmy pro jednotlivé projekty. 
I s těmito týmy bude SRPŠ v blízkém kontaktu pro sladění vzájemných aktivit. Škola vítá iniciativu 
SRPŠ a z její strany již zazněly návrhy konkrétních akcí pro spolupráci. Například: 
 

- Vánoční jarmark  
o Na základě finanční rezervy fondu byla členům prezentována prosba školy o úhradu 

půjčovného za dvě venkovní topné lampy do altánu, kde budou vystupovat děti v rámci 
Vánočního jarmarku. Náklady: 2x lampa + 2x PB lahev, celkem: 3.040 Kč. Bylo 
schváleno jako mimořádný výdaj z rezerv. 

 Schvalování: pro 17 přítomných, proti 0, zdrželi se 0. 
- Kbelský psavec – soutěž kreativního psaní v různých kategoriích 
- Děti dětem – projekty napříč ročníky a prohloubení spolupráce s MŠ 
- Jazykové dny (i pro jiné jazyky než AJ) 
- Rodičovské kavárny 
- Sportovní olympiáda – 1. 6. 2023 – zapojení rodičů 
- Zahradní slavnost – 27. 6. 2023 – návrh termínu 
 

Klára Kafoňková připomněla projekt „Jeden svět“ (Člověk v tísni) – dokumentární a výukové filmy 
na lidskoprávní témata. Bylo diskutováno i s paní Kulichovou, ředitelkou ZŠ, škola má zájem je 
použít ve výuce.  
 
V průběhu prosince 2022 a ledna 2023 bude výkonný výbor sestavovat návrh čerpání fondu SRPŠ 
na rok 2023. Proběhnou schůzky se zástupci školy a zároveň jsou všichni členové vyzváni, aby své 
nápady a podněty zasílali na e-mail srps.kbely@seznam.cz nebo kontaktovali jednotlivé členy VV. 
V případě zájmu bude svolána mimořádná pracovní schůze, kde budou návrhy probrány osobně, 
nikoli jen písemnou formou. 
 
7. Diskuze 
 

Jiří Kříž jako dlouholetý předseda kontrolní komise popsal podrobněji činnost komise a nabídnul 
svoji asistenci při předávání agendy. Dále proběhla širší diskuze o případných dalších projektech 
Spolku a tématech Rodičovských kaváren, které budou reflektovat aktuální problémy (např. 
kyberšikana, dezinformace). 
Zazněl dotaz ohledně sušenek a sladkých tyčinek k obědům, zda by v době opakované kritiky 
velikosti porcí nešla tato investice přenést do kvantity jídla. Argument, že tyčinky jsou praktické a 
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neplýtvá se s nimi, ve srovnání např. s jogurty, Spolek uznává, ale přimlouvá se za zdravou podobu 
této cukrovinky. Kvantita jídla bude předmětem dalšího jednání s jídelnou. 

 
8. Závěr 
 

Členové výkonného výboru zajistí potřebnou agendu spojenou s nově zvolenými členy výkonných 
orgánů, včetně zápisu do spolkového rejstříku. Nově nastaví oprávnění ke správě účtu fondu SRPŠ.  

 
 
V Praze dne 29.11.2022 
 
Zápis vyhotovil/a: Vojtěch Felt Klobása / Vladimíra Kolaříková 
Zápis schválil/a: Vladimíra Kolaříková / Martina Šátková / Vojtěch Felt Klobása    
  


